
AsÄOCiacio de Pare5 J ' A l umnes 

J e l 'Esco la Estata l R o n ç a n a 

Amb aqüestes breus ratlles volem donar constancia de les activitats que 
l'A.P.A. ha dut a terme durant aquest curs 1981-82. Eis mestres 1 l'Ajuntament 
han collaborât en algunes d'elles. 

La junta de l'A.P.A. s'ha anat reunint ordinàriament una vegada cada nnes. 
Extraordinàriament, sempre que hl ha hagut temes d'Interès a tractar. 

S'han célébrât tres Assemblees Generals per parlar de: 

1.= Transport escolar.— S'acordà la creado d'una comissló que analitzés el 
problema economic plantejat i que vetllés en el futur per la gestio econòmica 
de l'È. M. T. E. (Empresa Municipal de Transport Escolar). Aquesta comissió està 
formada per représentants de l'Ajuntament i de l'A. P. A. i com a primera mis-
sió té, una vegada analitzada la situaciô econòmica de l'E. M.T. E., fer una en-
questa entre eis pares per conèixer el nivell d'acceptaciô que tindria el fet de 
pagar uns diners per fer possible que el transport escolar es pogués mantenir 
amb l'E. M.T. E. abans que fos realitzat per una empresa externa al pöble (p. e. 
Sagalés). Això, tot i coneixent que l'È. M.T. E. és deficitària, encara que desco-
neixem el grau de dèficit que s'ha de cobrir. L'A. P. A. volem fer constar que 
la comissió, si bé ja s'ha réunit dues vegades, no s'ha arribat a concretar abso-
lutament res, en el que respecta al pressupost de l'E. M.T. E. per aquest any 
1891-82 i que és segons l'entendre de l'A. P. A. el primer pas inevitable per po-
der parlar d'aportacions econòmiques per part dels pares, i com a conseqüéncia 
la realització d'una enquesta. 

Tanmateix és el primer punt, juntament amb el dèficit acumuiat, que per-
meteria determinar la viabilitat econòmica d'una empresa d'aquest tipus. 

Nova Escola.— De l'Assemblea sorti una comissió de pares per tractar 
aquest tema. Aquesta comissió, junt amb el director de l'Escola, van fer una 
reunió i arribaren a la següent conclusió: No creu necessari formar un nou grup 
escolar, sinó ampliar el que tenim. Passos a donar per portar a terme aquesta 
ampliació: Fer un estudi de les necessitats que té l'escola. Que un arquitecte 
ens faci un projecte d'aquesta ampliació. Demanar pressupost del cost de l'obra 
a realitzar. Exposar el projecte i pressupost ais pares perqué opinin i donin 
¡dees. 

S'han fet les gestions oportunes per la realització del projecte. Una reunió 
conjunta: Ajuntament, A. P. A. I tècnics de l'Ajuntament han fet un estudi i s'ha 
presentat el projecte al Ministeri de Cultura. 

2.® Federado de l'A. P. A.— Es va adoptar l'acord d'associar-nos a la Fede-
rado d'Associacions de Pares d'alumnes de Catalunya (F. A. P. C.). A tal efecte 
vam portar a terme les gestions oportunes per tal de fer efectiva aquesta As-
sociació. En data 29-3-82, vàrem constar membres de l 'Assodadó. 

Dotació a ¡'Escola de material pedagogic. — Es va acceptar per unanimitat, la 
idea de fer una aportació económica al Centre per comprar material pedagògic. 
L'A. P. A. ha invertit 126.900 ptes. S'ha adquirit material didàctic per als par-
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